

2020年重磅推出 锯业专区

NEWLY LAUNCHED Saw Expo China Pavilion

2020. 09. 23 - 26 | 上海新国际博览中心·E1馆 | Shanghai·China

加入我们,探索新领域! JOIN US TO EXPLORE NEW FIELD!

自2004年创办起, Tube China 中国国际管材展每两年在上海浦东 召开,已成功发展为中国乃至亚洲重要的管材、管道行业商贸平 台。为了响应诸多锯业展商的诉求,主办方计划于2020年整合各 方资源,正式推出"锯业专区",该区域将为相关产品的制造商、 经销商以及服务商提供集展示企业形象、全新产品与技术、以及 拓展商业合作的绝佳机会。

此外,依托 Tube 国际管材展在全球的良好口碑及声望,以及两家 海外行业协会的鼎力支持,相信届时"锯业专区"将吸引国内外诸 多锯业同仁参展,一同与48,000余位专业买家面对面沟通交流。

Since its debut in 2004, Tube China has successfully developed into an important business platform for tube and pipe industry in China. In order to response to demands of many sawing exhibitors, the organizers integrated resources and decided to officially launch the "Saw Expo China Pavilion" in Tube China 2020, which will provide the manufacturers, dealers and service providers of related products and technologies with excellent opportunities to display their corporate image, brand new products, and exploit business cooperation.

In addition, relying on Tube trade fair's good reputation around the world, and the support of two overseas partners, we believe that many experts of saw industry like you, will join the "Saw Expo China Pavilion" to have face-to-face communication with 48,000+ professional buyers.

主办单位 Organizers



中国国际贸易促进委员会冶 金行业分会; 冶金工业国际 交流合作中心

Metallurgical Council of the China Council for the Promotion of International Trade Metallurgical Center for International Exchange and Cooperation

全球合作 In cooperation with



朴塞尔多夫展览集团公司 Messe Düsseldorf GmhH

主办者 Organiser of







杜塞尔多夫展览 (上海) 有限公司 Messe Düsseldorf (Shanghai) Co., Ltd.

行业支持 Partners

DIE SÄGEBÖRSE



TUBE CHINA 2018 成绩喜人 THE FACTS OF TUBE CHINA 2018

2018 年展会共吸引了来自 91 个国家和地区的 45,120 位专业买家 莅临,较 2016 年增长了 6.9%。

In 2018, we attracted 45,120 professional buyers from 91 countries and regions, up 6.9% from the previous edition.



参展商对综合效果表示满意

of exhibitors were satisfied with the overall effect.



展商表示会考虑继续参展

of exhibitors indicated that they would consider participating in Tube China 2020.



专业观众对其公司的采购有决策权或意见权 of visitors are decision makers or involved in decision making.

上届莅临展会的优质买家 **TUBE CHINA 2018 WELL-KNOWN BUYERS**



















































- 以上仅为部分2018年到场观众,排名不分先后。
- * Only part of 2018 onsite visitors are listed above, ranking in random.









群组 Group: wire & Tube China

in



Facebook



杜塞尔多夫展览(上海)有限公司 Messe Düsseldorf (Shanghai) Co., Ltd. 徐正为 先生 Mr. Sam Xu 曹莉芳 女士 Ms. Mary Cao Tel.电话: +86 21 6169 8374 / 8369 Email电邮: tube@mds.cn

国际品牌参展(欧美品牌)

杜塞尔多夫展览集团公司 Messe Düsseldorf GmbH Mr. Marcus R. Muellers Tel.电话: +49 (0) 211 4560 579 Email电邮: MuellersM@messe-duesseldorf.de





2020年全新推出:热处理专区 Saw Expo China Pavilion

若您从事如下行业,那就快来加入我们吧! Exhibitor Profile

- 锯床生产商
- 锯切替代技术生产商
- 锯切工具生产商
- 光整设备生产商
- 去毛刺设备生产商
- 锯切技术相关供应商
- 配件及耗材生产商
- 辅助设备及系统
- 锯切服务商
- 锯加工厂
- 二手锯业设备
- 协会、媒体

- Manufacturer of sawing machines
- Manufacturer of alternative separation technologies
- Manufacturer of sawing tools
- Manufacturer of Trowal systems
- · Manufacturer of deburring machines
- Suppliers relevant to sawing technology
- Manufacturers of accessories and consumables
- Peripheral machines and systems
- Service provider
- Sawmills
- Used machines
- Federations

锯业专区的观众来自哪些行业? Visitor Profile

- 金属加工和处理
- 钢铁贸易及服务
- 汽车制造
- 机械工程
- 化学制药
- 管道加工及管网建设
- 家具
- 门窗
- 资源回收
- 仓储物流

- · Metalworking and processing
- Steel trade and service providers
- Automobile manufacture
- Mechanical engineering
- Chemical and pharmaceutical industry
- Pipe industry and pipeline construction
- Furniture industry
- Window construction
- Recycling
- Warehousing and logistics companies



